
Drøbak Rotary 6.mars  2019 

Kumlegården. 

Tilstede: Stein, Astrid, Øystein, Paul-Bjarne, Eva N, Eva B, Ola-Petter, Per O , Tov, 

Svein Magne, Erling, Thore, Ragnar, Halvard, Jan Ulrik.  

Gjest: Bente 

 

Presidenten ønsket velkommen.  

3 minutter: utgikk pga. Årsmøtet 

Foredrag: Frogn Næringsråd v/ leder Sindre Sanberg 
 
Presenterte seg; 2 familieselskaper, 56 ansatte, flere organisasjonsposisjoner innen 
byggebransjen, lokalt, regionalt og nasjonalt.  
 
Forklarte strukturen innen rådet. 

• håndtverk og eiendom 
• Drøbak sentrum 
• turisme (Visit Drøbak) 
• Høringsinstans, 

slik som f.eks. plassering av Vinmonopolet. Drøbak city meldte seg ut. 

Alle butikkene på Drøbak er nå inne igjen. 
Både Drøbak City og Drøbak Sentrum er viktige i Frogn. Nå er det en plan for å binde 
disse sammen med næring- og boliger på hele Ullerudsletta.  
 
FNR har en stram agenda mot kommunens plan- og byggesaksbehandling og bruker 
mye ressurser på det temaet nå.  
 
Strategi på IKKE å ikke snakke ned de ulike lag, foreninger og organisasjoner hvis 
ueninghet. Snakker opp det de er enige om. 
  
Frogn kommune er en sovekommune og «her er det fint å gå tur.» FNRs initativ om 
kontorparker, større bedrifter har ikke ført frem. Lener seg til det faktum at Follo har 
mye å by på. 
 
FNR samarbeider med næringsrådene i nabokommunene og alle er positive til 
kommunesammenslåing. 
 
Ulike spørsmål om ditt og hint ble meget godt besvart. 
  

OBS: Neste møte: 13.mars: Ullerud Helsehus.  


